
 
 

Referat bestyrelsesmøde på skype 5/2-20 kl.19.45 
 

Afbud fra Søren 
1. Nyt fra klasserepræsentant 

Reserverede numre er sendt til JRA, skal ligge på hjemmeside. Få nye. Hurtig opdatering på bestilte 
numre. Alt i alt et OK felt i år. Der er lidt ændringer i NEZ reglement. Der skal køres med 
HANS/Hybrid. Der skal køres med baglygte. Xtreme kører efter dette reglement. 
 

2. Nyt fra kasserer 
Har sendt vedtægter, referat fra generalforsamling mm. til banken igen. Torben har sendt 
oplysninger ind, så han træder ind i stedet for Niels.  
Sender opkrævninger ud til medlemmer i nærmest fremtid. 
  

3. Nyt fra formanden 
Er med som punkter nedenunder. 
 

4. Årshjul 
Gennemgås og bemærkninger tilføjes. 
DM pokaler/samarbejde med RC. Opgaver fordeles.  
Træningsweekend, prøver at planlægge i maj, der tages kontakt til Ikast og Kolding, da de ligger 
centralt. 
Der snakkes om, hvornår klasserepræsentantens årsmøde kan lægges i forhold til indsendelse af 
reglementsændringer.  
 

5. Herning Motorshow. 
Det gik rigtig godt. Mange besøgende lørdag, knap så mange fredag og søndag. Der kommer en lille 
regning fra arrangementet. 
 

6. Allingåbro 16/5 
Er blevet kontaktet i Herning, at Allingåbro vil gerne have Xtreme og 650 ccm ud at køre i 
Allingåbro. Der diskuteres for og imod. Det kræver div. Tilladelser for at måtte køre, så det kræver 
en del arbejde at køre opvisning. Der skal findes tovholder på arrangementet, hvis CK skal derned. 
Der diskuteres for og imod vedr. banen og er det kun de store karter eller skal de mindre klasser 
også med. Christina tager kontakt til Allingåbro for at høre yderligere. Der tages stilling om 
deltagelse efterfølgende. 
 

7. Logger 
Der skal findes en ny i stedet for Louise. Dorthe fortsætter. DASU skal have besked hurtigst muligt.  
 

8. Evt. 
Intet. 
 

9. Ny dato for skype møde. 
5/3 kl. 20.00  


